

主日学家庭反馈单

歌罗西书

第4课

顺服与成长

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。



所学内容：

认识神、更多地了解祂，是一条需要努力与顺服的道路。今天的课程告诉我们：努力工作、顺服神，可以帮助我们更好地服事祂和服事他人。随着我们的成长，我们也能更自然地分享耶稣的爱！分享耶稣的爱总有机会，这样还不认识祂的人也可以有机会认识祂。重要的是：即使我们犯罪、犯错，神仍然能使用我们去行善。耶稣渴望与你我每个人建立亲密、个人的关系，我们也能因着祂的牺牲而信靠祂。(使用经文：歌罗西书 3:23-25, 4:2-6)



牢记神的话语：

孩子们，你们凡事要顺服父母，因为这是主所喜悦的。-歌罗西书 3:20

请读这节经文给你的孩子听，并指给他/她看这节经文在圣经中的位置。然后你说一句或一段话，让孩子重复一次。接着你们可以坐在地上或桌边互相滚动球，每滚一次就说出经文中的一个词。这样做两遍，帮助孩子牢记经文。



亲子建议活动：

请你和孩子一起在网上、杂志或报纸上寻找一些努力工作者的图片。请孩子描述图中的人，说说为什么觉得这个人正在努力（比如：“他在用工具工作。”）然后你们可以谈谈我们如何为神努力：比如在教会、家里或学校帮忙，以及在该生气的时候选择去爱。鼓励孩子在接下来的一周继续观察生活中的“努力工作者”，尤其是那些为神而努力的人，并向他们表达感激。



每日祷告：

亲爱的神，感谢祢透过耶稣基督给我们最美好的榜样！求祢帮助我们努力工作来服事祢，也把祢的爱带给他人。教导我们如何祷告，好让我们更常与祢说话。奉耶稣的名，阿们！

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Growing and knowing more about God takes hard work and obedience. Today's lesson taught us how working hard and obeying God helps us serve Him and others. And as we grow, we will be able to share the love of Jesus even more! There are always opportunities to share His love so unbelievers may know Him. And it's important to know that even when we sin and mess up, God can use us to do good. Jesus desires a close, personal relationship with each of us, and we can trust Him because of His sacrifice. Scripture used: Colossians 3:23-25, 4:2-6



Words to Remember:

(Bible versions used are selected to help young children learn and understand the meaning of scripture.)

"Children, obey your parents in everything, for this pleases the Lord." Colossians 3:20

Read the verse to your child and show him or her where it is found in the Bible. Then say one word or phrase at a time while your child repeats the word(s). Next, roll a ball to one another while sitting on the floor or at a table and saying one word of the verse for each roll. Continue this activity until the verse has been recited together at least two times.



Suggested Parent/Child Activity:

Look for pictures online, in a magazine, or in a newspaper of hard-working people. Ask your child to describe each person and how he or she knows they are working hard (such as, "He is using tools to do his job"). Then talk about ways we can work hard to serve God, such as helping at church, home, or school and by showing love when we want to show anger instead. Encourage your child to watch for more hard workers this week (especially those who are serving God), and express thankfulness to those around him or her who set a good example.



Daily Prayer:

Thank You, God, for giving us the best example through Jesus Christ! Help us work hard to serve You and show Your love to others. And help us learn to pray so we can talk to You even more. Amen.